
 
Nordre Follo Arbeiderparti; Kommunestyregruppa  

Årsberetning  2019 
Faste medlemmer i utvalg, råd og nemnder: 

Kommunestyremedlemmer: 
● Hanne Opdan (ordfører) 

● Oddbjørn Lager Nesje (gruppeleder) 

● Silje Brekke Bakken (gruppenestleder) 

● Anne-Beth Skrede 

● Roar Thun  

● Håkon Heløe (gruppesekretær) 

● Ronny Sigde  

● Kjell Arne Ekeberg  

● Azar Ul-Hassan  

● Inger –Lise Kvifte Andresen  

● Therese Bae  

 



Formannskapet: 

● Leder: Hanne Opdan 

● Medlemmer: Oddbjørn Lager Nesje, Silje Brekke Bakken 

● 3. vara: Håkon Heløe 

● 6. vara: Therese Bae 

Areal, klima og byggesak: 

● Leder: Anne-Beth Skrede 

● Medlemmer: Kjell Arne Ekeberg, Inger–Lise Kvifte Andresen 

● 6. vara: Shahid Jamil 

● 8. vara: Ove Konrad Kjølstad 

Utvalg for Klima,  teknikk og miljø: 

● Nestleder: Roar Thun 

● Medlemmer: Elisabeth Gade, Ronny Sigde 

● 4. vara: Hilde Sønnervig 

● 8. vara: Eli Børde Bærland  

Utvalg for oppvekst, idrett og kultur: 

● Nestleder: Håkon Heløe 

● Medlemmer: Therese Bae 

● 3. vara: Annar Bakken 

● 7. vara: Kersti Ahrén Heløe 

Utvalg for omsorg, helse og seniorpolitikk: 

● Medlemmer: Azhar Ul-Hassan (fraksjonsleder), Liv Kristin B. Rundberget 



● 6. vara: Charlotte Næss 

Partssammensatt utvalg: 

● Medlemmer: Oddbjørn Lager Nesje 

● 1. vara: Inger–Lise Kvifte Andresen 

Kontrollutvalget: 

● Medlemmer: Trond Gram, Bodil Slettvoll Øvergård 

● 3. vara: Rune Sletner 

● 5. vara: Anne-Grethe Eriksen 

Rådet for personer med funksjonsnedsettelser 

● Nestleder: Kersti Ahrén Heløe. 

Eldrerådet: 

● Vara: Eli Børde Bærland 

Klagenemda: 

● Leder: Per Ole Melgård 

● 3. vara: Shahid Jamil 

Representanter til KS: 

● Hanne Opdan, Anne-Beth Skrede 



Arbeidet i kommunestyret og utvalgene 

Det ble fra valget i september til årsskiftet avholdt 4 møter i kommunestyret med 54 

behandlede saker inkludert orienteringssaker og ulike notater. Formannskapet avholdt: 3 

møter, med tilsammen 44 saker. Det ble ikke avholdt utvalgsmøter i Nordre Follo før ny 

kommune var formelt på plass i 2020. Det har også blitt gjennomført en omfattende 

folkevalgtopplæring i regi av kommunen og KS. 

Etter at valgresultatet i september var klart, ble det oppnevnt et forhandlingsutvalg med 

hensikt å forsøke å danne et flertall i kommunestyret. I første omgang kom det til 

sonderinger og senere forhandlinger med samtlige partier med unntak av Høyre og FrP. 

Dette nådde ikke frem og det ble da inngått forhandlinger med Høyre og et forslag til avtale 

kom på bordet. Dette alternativet ble forkastet av medlemsmøtet og man valgte da å inngå 

nye forhandlinger med de andre partiene - som i mellomtiden hadde kommet til Ap med et 

nytt forslag til politisk plattform. Dette resulterte i en samarbeidsavtale med V, KrF, Sp, mdg 

og SV samt et valgteknisk samarbeid med Rødt. Vi har fått inn mye god Arbeiderpartipolitikk 

i den nye politiske plattformen og samarbeidspartiene (flertallspartiene) er forpliktet til å følge 

denne. Dette gir oss et godt styringsgrunnlag. Saker som ikke har økonomisk betydning og 

som ikke er nevnt i avtalen kan partiene stemme etter eget ønske. Gjennom avtalen sikret vi 

også at vår egen Hanne Opdan ble første ordfører i Nordre Follo!  

Kommunestyregruppa har hatt gruppemøter på ulike steder i kommunen hver mandag før 

innstillende formannskap. Til disse møtene stiller også representanter fra styret av 

kommunepartiet.  Vi i kommunestyregruppen ser at denne deltakelse og naturlige 

kommunikasjonen og informasjon driver Arbeiderpartiets politikk bedre fram og hindrer 

misforståelser og desinformasjon. Det blir i disse møtene gjennomgått saker til behandling 

og gjennomdiskutert hvilke standpunkt partiet skal ha i de ulike sakene. Det har vært gode 

og engasjerte diskusjoner i våre gruppemøter i år. Ny kommune gjør at man ser ting på nye 

måter og gjør ting på nye måter. Hvordan det har vært drevet politikk i de to gamle 

kommunene er ulikt, og det er mye nytt å sette seg inn i. Dette er en utfordring, men vi tror 

resultatet blir veldig bra! vi jobber riktig form og metode for møtene og viljen for å skape et 



godt klima for diskusjon og engasjement er stort i gruppen. Etter det har vært avholdt 

gruppemøter møtes gruppelederne + ordfører for å avklare evt uenigheter. 

Hoveddelen av sakene som ble behandlet knyttet til etablering av ny kommune og 

harmonisering av ulike forskrifter og praksis. Den største saken vi behandlet i fjor var 

Strategi og handlingsplan (budsjett),Det ble kun behandlet driftsbudsjettet, 

investeringsbudsjettet ble utsatt til den nye kommunen er på plass og vil bli behandlet våren 

2020. Noen av sakene vi fikk gjennomslag for i driftsbudsjettet var: 

● Styrke fritidsklubbene 

● Innføre kryss moderasjon mellom SFO  og barnehage i hele kommunen 

● Starte forsøk med leksefri skole 

● Innføre tiltak for å redusere gummigranulat på avveie fra kunstgress 

● Skjerme kutt på BUA 

● Opprette en ergoterapautstilling 

● Styrke kulturskolen 

● Holdt barnetrygden utenfor beregningsgrunnlaget for 

sosialhjelp 

● Redusert bruken av innleide konsulenter 

Media 
Gruppa har hatt mange mediautspill iløpet av den korte 
perioden.Gruppeleder Oddbjørn Lager Nesje er også fast spaltist i 
Oppegård Avis. Gruppa startet arbeidet med å lage en 
kommunikasjonsstrategi. Her er et utvalg utspill gruppen har hatt: 
 
11. Oktober. Oppegård Avis, Hanne Opdan: Hun blir ordfører – han 
blir varaordfører 
11. Oktober. Østlandet Blad, Hanne Opdan ‘’Nordre Follos første ordfører 
og varaordfører lover åpenhet om politiske beslutninger’’ 
15. November. Oppegård Avis, Oddbjørn Lager Nesje: Debattinnlegg: 
‘’Politisk stigespill i Nordre Follo’’ 
6. Desember Østlandets blad: Inger-Lise Kvifte Andresen: ‘’Inger-Lise 
Andresen (Ap) er glad for at det nå er et solid politisk flertall for å 
vurdere vern av Kjeller´n-bygget – redningsoperasjonen får også 
massiv støtte på Facebook 



7. Desember. Oppegård Avis Silje Brekke Bakken: ‘’Klar for leksefri skole’’ 
 

Oppsummert 

Kommunestyregruppa har hatt en kort virkeområde i 2019, med kun 4 kommunestyremøter 

og ingen utvalgsmøter. Vi har begynt å finne arbeidsformen og er klar for at ny kommune 

kommer på plass. Etablering av ny kommuneorganisasjon er mye arbeid, og krevende og 

hadde mye fokus i 2019. Vi er veldig glade for å få en hånd på roret i etableringen i ny 

kommunen. Dette gir oss muligheter for å få gjennomslag for mye god arbeiderpartipolitikk, 

noe vi så i blant annet budsjettet. Her klarer vi på tross av stram økonomi å skjerme de 

svakeste gruppene i samfunnet.  

 
 
 
Oddbjørn Lager Nesje Håkon Heløe Silje Brekken Bakken 
Gruppeleder Gruppesekretær Gruppenestleder 
 
Nordre Follo 08.02.2020 


